
Finns det några planer för hur kommunen kan undvika sådant i framtiden så att medborgarna får 

informationen så fort skadan upptäckts? 

 

Svårt för mig att ha en kommentar i detta fall – jag tänker att det är en fråga ytterst för SBN att 

hantera, eftersom avloppsanläggningar och gällande rutiner ligger på deras ansvar. 

På (info) finns en generell beredskap att hantera information ut till invånarna, men det förutsätter att 

händelsen kommer Info till kännedom. 

 

Med vänlig hälsning Tomas Teglund ordförande i nämnden för support och lokaler 


